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Hartelijke dank voor het delen van het stuk Fijn om zo meegenomen te worden in het complexe vraagstuk van de IC

opschaling en dank ook voor de aanvullingen op de argumenten van VWS

m^ggjhebben vanmiddag even contact gehad om even te bespreken wat handig is ivm het DG overleg van morgen

Het leek hen beiden goed om ook een geannoteerde agenda te gebruiken als leidraad voor dat gesprek In het stu j|Jj^
stonden o i a lie belangrijke bespreekpunten ik heb deze er even uitgelicht en soms samengepakt Alle beslispunten heb ik

geagendeerd en daar de voorstellen van FIN aan toegevoegd

We horen graag of jullie hier nog aanvullingen op hebben en dat kan dit als oplegger op het stuk van ^[£221 meegenomen
worden in het gesprek van morgen
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In het overleg van maandag en dinsdag hebben we afgesproken te werken aan een gezamenlijk memo ten behoeve van politiek

overleg tussen onze bewindslieden Zoals we eerder bespraken hebben wij daartoe het memo dat we begin deze week

bespraken aangevuld We leggen het memo nu bij jullie neer We hopen natuurlijk dat jullie je in de aanvullingen herkennen We

horen graag 1 of dat het geval is 2 op welke punten jullie suggesties en opmerkingen hebben en 3 natuurlijk ook of jullie

aanleiding zien om tegenover onze toelichting een standpunt FIN op te nemen

We zijn nog aan het nadenken over wat we zouden kunnen afspreken over 2022 en wat we daarover in de subsidieregeling
kunnen opnemen We wilden de toezending van de huidige versie daarop echter niet laten wachten Het zou mooi zijn als we

eind van de middag van jullie een reactie kunnen krijgen Op onze beurt hopen wij dan ook weer een stap verder te zijn

Groeten van^


